



UNODC
United Nations Office on Drugs and Crime



EXECUTIVE SECRETARIAT
INTERNATIONAL CONFERENCE ON
THE GREAT LAKES REGION

OFFICE OF THE SPECIAL ENVOY OF THE
SECRETARY-GENERAL FOR THE
GREAT LAKES REGION

**Meeting of the Great Lakes Judicial Cooperation Network
1 – 2 November 2017, Khartoum, Sudan**

**Réunion du Réseau de Coopération Judiciaire des Grands Lacs
1 au 2 novembre 2017, Khartoum, Soudan**

ANNEX / ANNEXE A: RECOMMENDATIONS / RECOMMANDATIONS

Recommendations to strengthen the GLJC Network / Recommandations à renforcer le réseau CJGL

	Recommendation	Recommandation	Deadline
1.	ICGLR to send Note Verbale to Ministers of Justice, with current focal points in copy, to nominate two focal points for the Network, specifying the qualification needed and taking into account gender equality	La CIRGL enverra une Note verbale aux ministères de la justice, avec les points focaux actuels en copie, pour désigner deux points focaux pour le Réseau, spécifiant la qualification requise en tenant compte de l'égalité des sexes.	20 November 2017
2.	Ministries to respond and to provide contact details of two focal points, after designation.	Les ministères répondront en fournissant les coordonnées de deux points focaux.	15 December 2017
3.	Focal points to update their country details on the "Directories of Competent National Authorities".	Les points focaux mettront à jour les informations sur leurs pays dans « <i>le Répertoires des autorités nationales compétentes</i> ».	15 December 2017
4.	Focal points to gather data on judicial cooperation, and UNODC to share a template to facilitate this.	Les points focaux rassembleront des données sur la coopération judiciaire, et l'UNODC partageront un modèle pour faciliter cet exercice.	UNODC to share template : 15 December 2017 Ongoing submissions to UNODC
5.	After nomination of focal points, a decision will be made about the country chairing the Network.	Après la désignation des points focaux, une décision sera prise concernant le pays présidant le Réseau.	At next Network meeting

6.	Focal points to promote the Network amongst their national authorities and colleagues.	Points focaux feront la promotion du réseau parmi leurs autorités nationales et collègues.	Ongoing.
7.	UNODC, ICGLR and O/SESG-GL to work towards a website and newsletter.	L'ONUDC, la CIRGL et O/SESG-GL travailleront à la création d'un site web et d'un bulletin d'information.	By next Network meeting.
8.	ICGLR, UNODC and O/SESG-GL, ICGLR to host future meetings focused on specific crimes and include other authorities, such as Financial Investigative Units.	La CIRGL, de l'UNODC et de l'O/SESG-GL organisera de futures réunions axées sur des crimes spécifiques et en coordination avec les autres autorités, tels que des unités d'enquête financière.	May 2018
9.	All focal points to consult each other, ICGLR, UNODC and O/SESG-GL on judicial cooperation	Les points focaux pour se consulter, la CIRGL, l'ONUDC et O / SESG-GL sur la coopération judiciaire	Ongoing